
                                                                       

                                                                                                                                                                                                                                                                  

  

 

Referat Styremøte NFK  

Tidspunkt:       torsdag 25.02.2025 kl. 1800-2030 

Sted:                Teams  

Til stede fra styret: Tor Jarle Warø, Rune Tyvold, Marius Jermstad, Arne 

Aalberg, Christoffer Røkke, Ingrid Eidstumo, Heidi Larssen, Heidi Kristin 

Øvstetun 

Fraværende:  

 

             Referent:  Kai Børge Amdal 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Innledning om behovet for bedre organisering av dokumenter. 
Christoffer og Tor Jarle ser på dette i en innledende.  

1. Godkjenning av referat fra styremøte 13.01.2025 

Ingen merknader til referatet. 

 

2. Status Jon Berges pengegave (Heidi og Christoffer) 

Midlene skal øremerkes aktiviteter som fremmer ungdomsarbeid og 

rekruttering. Kan deles ut en pris under klubbmatch/treningssamling. 

Leder i ungdomsutvalget kan legge frem for styret hva ungdomsgruppa 

kan se for seg av aktiviteter. 

Midlene bør settes av i regnskapet for 2025. 



                                                                       

                                                                                                                                                                                                                                                                  

  

 

 
 
 
 
 
 

Heidi, Christoffer og Kaja kommer med et skriftlig innspill til neste 

styremøte på hvilke aktiviteter midlene skal gå til. Innspillet tas med til 

møte med familien Berge. 

 

3.Fase 1 kurs ink fase 2 - administrasjon og oppdatering 

Utsatt 

 

4.Diverse saker  

- oppdatering lover og regler  

Dokumentet for lover og regler må finnes for å oppdateres og publiseres. 

Kai Børge finner tilgang til dropbox 

 

- Årsplan 

Tor Jarle tar kontakt med de ulike utvalgene for å kvalitetssikre datoer for 

de ulike ativitetene. 

 

- Budsjett 2025 

Budsjettet er gjennomarbeidet av forrige styre, og baserer seg på historikk 

på de ulike aktivitetene. 

Utvalgene går gjennom eget budsjett for deling med styret. 

Kasserer ønsker en oppdeling av budsjettet som bedre møter regnskapet.  

Styret skal ha fokus på de store utgiftspostene som de to jaktprøvene. 

Kostnadene på prøvene må gjennomgås for å finne områder å spare. 



                                                                       

                                                                                                                                                                                                                                                                  

  

 

 

- Sponsoravtaler 

Gjennomgang av lista over sponsorer for status. Tor Jarle tar kontakt med 

alle sponsorer, og følger opp de som skal fornyes. 

Det bør undersøkes om vi kan søke støtte fra ulike organisasjoner og 

legater.  

Bør søke Studieforbundet Natur og Miljø om støtte til de ulike kursene vi 

avholder. 

Tor Jarle orienterer om status på neste styremøte. 

 

- Leie av terreng 

3-årig avtale på leie av terrenget i Vassfjellet. 

Område på Reppe for aversjonsdressur. Muntlig inngått avtale, men ikke 

signert ennå. 

Øya ridehall har blitt leid til dressurkurs. Usikker på om dette er en løpende 

avtale. 

Dressurkurs på Rødde folkehøyskole. Avtales årlig. 

 

- Statusrapport fra utvalgene 

Utstillingsutvalget.  

Vi har fått plass på utstillingsplassen på Leangen. I år er Sølvhundutstillinga 

ekstra tidlig, 11. mai. 

Dommere er på plass. 

Jaktprøveutvalget.  

Mange dommere på plass til vinterprøven. I dialog med Stori gård om 



                                                                       

                                                                                                                                                                                                                                                                  

  

 

terrengene. Ikke mange påmeldte enda.  

Behov for ferdigstillelse av lageret på Ekra.  

Christoffer og Heidi L tar en gjennomgang på hvordan partilister o.l 

publiseres. Fortrinnsvis på nettsidene. Christoffer setter opp et forslag. 

 

Aktivitetsutvalget 

Nettopp ferdig med intruktør Fase 2. 

Runde to med dressurkurs på Øya er igang. 

45 deltakere påmeldt klubbmatch og treningsdag 

Apportkurs, trening I vassfjellet, Aversjonsdressur. 

 

- Aversjonsdressur - nye regler - oppdatering status 

Ny løsning på plass, men i en overgangsperiode trenger ikke klubben å 

forholde seg til det. 

    

5. Fuglehundtinget - til diskusjon 

- valg 

Tor Jarle tar kontakt med de andre trøndelagsklubbene om å forenes om 

regional represenasjon 

- autorisasjonsprøven 

Utsettes til neste møte 

- Innspill NO show på jaktprøver 

Utsettes til neste møte 

- Kostnadsnivå - jaktprøver hos lokal arrangør 



                                                                       

                                                                                                                                                                                                                                                                  

  

 

 Utsettes til neste styremøte 

 

6. Eventuelt  

Det har kommet reaksjoner på tildeling av årets hund jakt. Dette må vi ta 

en gjennomgang på. Utsettes til neste styremøte. 

Statutter for poengberegning bør gjennomgås for å få en mer oversiktlig 

og forutsigbar måte å regne poeng på. 

 

 

Neste styremøte 18. Mars. Innkalling med sted kommer 

 
 
 

  

 


